
Title (en)
Automatically closing lock.

Title (de)
Automatisch schliessendes Schloss.

Title (fr)
Serrure à fermeture automatique.

Publication
EP 0076711 A1 19830413 (FR)

Application
EP 82401566 A 19820824

Priority
FR 8119125 A 19811006

Abstract (en)
[origin: ES8307036A1] A self-locking lock assembly for a cabinet or locker door includes a rotary operating member (25) having a head (26)
adapted to be operated from the exterior of the door, and an inner bolt (31) provided with a rib (36) inclined with respect to the axis of said operating
member so that its cooperation with a flange (14) of a door opening (3) causes it to rotate while compressing a return spring (41) whenever the
door is manually pushed. The lock assembly can advantageously be used in cabinets or lockers the doors of which must be opened only by safety
personnel, but may be closed by maintenance personnel.

Abstract (fr)
Serrure à fermeture automatique pour porte de coffret ou armoire. Cette serrure comporte un organe de manoeuvre rotatif (25) ayant une tête (26)
apte à être manoeuvrée de l'extérieur, et un verrou interne (31) ayant une nervure (36) inclinée par rapport à l'axe de l'organe de façon telle que sa
coopération avec un rebord (14) de l'ouverture (3) provoque son pivotement en comprimant un ressort de rappel (41) lorsque la porte est poussée à
la main. Cette serrure est avantageusement utilisée dans les coffrets où une porte ne peut être ouverte que par le personnel de sécurité et peut être
fermée par le personnel d'entretien.
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